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  Protokół Nr 33/2017 
z przebiegu  Komisji Budżetu i Rozwoju Powiatu 

z dnia 21 września 2017 roku 
 

Rozpoczęcie posiedzenia Komisji godzina: 10,00 
Miejsce posiedzenia: sala konferencyjna Nr 206 Starostwa Powiatowego w Wałbrzychu 
Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu Komisji – zgodnie z listą obecności stanowiąca 
zał. Nr 1 do protokołu (wszyscy radni obecni na posiedzeniu). 
Goście uczestniczący w posiedzeniu Komisji – zgodnie z listą obecności stanowiąca zał. 
Nr 2 do protokołu. 

Posiedzenie Komisji otworzył Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju 
Powiatu1 Józef Piksa. Po powitaniu wszystkich przybyłych na posiedzenie, stwierdził na 
podstawie listy obecności kworum niezbędne do podejmowania prawomocnych decyzji.  
Ad 1  
Uwag do porządku obrad nie zgłoszono. Przewodniczący Komisji Józef Piksa 
przeprowadził głosowanie nad przyjęciem porządku, który jest zgodny z zawiadomieniem 
(stanowi zał. Nr 3 do protokołu) wysłanym radnym na posiedzenie Komisji. W wyniku 
głosowania: 9 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się  –  na Sali obecnych 9 radnych przyjęto 
następujący porządek obrad:  
 
 

1. Przyjęcie porządku obrad Komisji. 
2. Przyjęcie protokołów: 

• Nr 31 z posiedzenia Komisji Budżetu i Rozwoju Powiatu z dnia 25.05.2017. 
• Nr 32 z posiedzenia Komisji Budżetu i Rozwoju Powiatu z dnia 27.06.2017. 

3. Informacja o przebiegu wykonania budżetu powiatu za I półrocze 2017 roku oraz 
informacja o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Wałbrzyskiego za I półrocze 2017r . 

4. Informacja dot. stanu przygotowań do akcji zimowej. 
5. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu Wałbrzyskiego  

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Szczawno – Zdrój. 
6. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu Wałbrzyskiego  

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Szczawno – Zdrój (II uchwała). 
7. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu Wałbrzyskiego  

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Walim. 
8. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu Wałbrzyskiego  

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Stare – Bogaczowice. 
9. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu Wałbrzyskiego  

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Głuszyca. Pismo Burmistrza 
Głuszycy Romana Głoda w sprawie zniszczeń po pożarze w budynku Szkoły 
Podstawowej Nr 3 w Głuszycy.  

                                                           
1
 Ilekroć w protokole znajdzie się wpis Przewodniczący Komisji będzie to oznaczało Przewodniczącego Komisji 

Budżetu i Rozwoju Powiatu.  
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10. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu Wałbrzyskiego  
w sprawie zmian w budżecie na 2017 rok.  

11. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu Wałbrzyskiego  
w sprawie zmiany uchwały Nr XXIII/76/2016 Rady Powiatu Wałbrzyskiego z dnia 16 
grudnia 2016 roku w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Wałbrzyskiego na lata 2017-2027. 

12. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu Wałbrzyskiego  
w sprawie zmiany uchwały Nr XI/68/15  Rady Powiatu Wałbrzyskiego z dnia 28 
października 2015 roku w sprawie wspólnej obsługi finansowo – księgowej jednostek 
prowadzonych przez Powiat Wałbrzyski.  

13. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu Wałbrzyskiego  
w sprawie utworzenie wydzielonych rachunków dochodów jednostek budżetowych 
Powiatu Wałbrzyskiego prowadzących działalność określoną w ustawie o systemie 
oświaty. 

14. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu Wałbrzyskiego  
w sprawie szczegółowych zasad, sposobu i trybu umarzania, odraczania, rozkładania 
na raty spłaty należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny 
przypadających Powiatowi Wałbrzyskiemu lub jego jednostkom organizacyjnym 
wymienionym w art. 9 pkt 3 ustawy o finansach publicznych oraz wskazania organu 
lub osób uprawnionych do udzielania tych ulg.  

15. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu Wałbrzyskiego  
w sprawie zmiany uchwały Nr XXIII/74/2016 Rady Powiatu Wałbrzyskiego z dnia 16 
grudnia 2016 roku w sprawie udzielenia dotacji celowej na rok 2017 Powiatowemu 
Zrzeszeniu „Ludowe Zespoły Sportowe Ziemi Wałbrzyskiej” (ze zmianami).  

16. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu Wałbrzyskiego  
w sprawie powierzenia Gminie Boguszów – Gorce utrzymania zimowego i letniego 
dróg powiatowych na terenie Boguszowa – Gorc w latach 2017-2018. 

17. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu Wałbrzyskiego  
w sprawie zmiany uchwały Nr XXVI/29/2017 Rady Powiatu Wałbrzyskiego z dnia 30 
marca 2017 roku w sprawie prowadzenia obsługi i zarządzania środkami 
Finansowymi Wspólnego Funduszu Mieszkaniowego.  

18. Omówienie pisma Komendanta Miejskiego Policji w Wałbrzychu w sprawie 
możliwości zabezpieczenia w budżecie na 2018 rok środków finansowych w kwocie 
100 000 zł na zakup dwóch radiowozów oznakowanych, które będą użytkowane przez 
jednostki terenowe Policji.  

 
Ad 2 
Przewodniczący Komisji Józef Piksa przystąpił do procedury przyjęcia protokołów z dwóch 
ostatnich posiedzeń Komisji informując, że do wczoraj nie wpłynęły żadne uwagi do 
protokołu.   
Radny Kamil Orpel  poinformował, że wczoraj w godzinach wieczornych wysłał na maila 
Biura Rady poprawki do protokołu, wnosząc jednocześnie o ich przyjęcie przez głosowanie.  
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Przewodniczący Komisji Józef Piksa uznał, że wysyłanie poprawek do protokołu 
wieczorem w przeddzień posiedzenia Komisji jest mało poważne zważywszy na fakt, że 
przerwa między komisjami trwała dwa miesiące.   
Wicestarosta Krzysztof Kwiatkowski stwierdził, że Pan Kamil Orpel nie wyartykułował na 
dzisiejszej Komisji o jakie zmiany wnosi i czego one dotyczą stąd nie można analizować i 
głosować nad czymś, co nie zostało wypowiedziane.  
Przewodniczący Komisji Józef Piksa podkreślił, że nie otrzymał od radnego na piśmie 
zgłoszonych poprawek, stąd nie miał podstaw do ich przegłosowania. Zwrócił się 
jednocześnie do członków Komisji z zapytaniem, czy mają uwagi do protokołu Nr 31/2017 z 
25 maja 2017 roku.  
Oprócz informacji o przesłanych mailowo poprawkach od radnego Kamila Orpla, innych 
uwag nie zgłoszono.  
Radny Kamil Orpel opuścił salę obrad (8 radnych na sali). 
Przewodniczący Komisji Józef Piksa przystąpił do procedury głosowania nad przyjęciem 
protokołu Komisji Budżetu i Rozwoju Powiatu Nr 31/2017 z dnia 25.05.2017 roku.   
W wyniku głosowania: 5 za, 2 przeciw, 1 wstrzymujący się (na Sali obecnych 8 radnych) 
protokół został przyjęty.  
Radny Kamil Orpel  wrócił na salę obrad (9 radnych na Sali)  
Radny Kamil Orpel  zwrócił się z zapytaniem do Przewodniczącego, dlaczego jego poprawki 
nie zostały uwzględnione w protokole. Jak podkreślił, uwagi do protokołu można składać 
nawet w trakcie Komisji przed przyjęciem protokołu. Dodał również, że może je w chwili 
obecnej przedstawić, odczytując to, co zostało przesłane.  Wspomniał również, że rozumie, iż 
radni nie mieli możliwości zapoznania się z tymi uwagami wcześniej dlatego jednym z 
dopuszczalnych rozwiązań jest przeniesienie przyjęcia tego protokołu na następne 
posiedzenie, bądź zapoznanie radnych z tymi uwagami w dniu dzisiejszym, co zaproponował.  
Przewodniczący Komisji ogłosił 5 minut przerwy.  
Wznowienie obrad. 
Przewodniczący Komisji Józef Piksa wyjaśnił, że procedura przyjmowania protokołu 
opisana w statucie, o której wspomniał radny Kamil Orpel dotyczy Sesji, a nie Komisji. 
Natomiast protokół Nr 31/2017 z dnia 25.05.2017 roku został przyjęty i nie można zgłaszać 
poprawek do już zatwierdzonego przez Komisję protokołu.  
Zgodnie z prośbą Radnego Kamila Orpla przytaczam wypowiedź radnego w formie cytatu: 
„wniosłem uwagi do protokołu z dnia 25.05.2017 roku, które nie zostały poddane pod 
dyskusję, nie zostały poddane pod głosowanie i nie zostały uwzględnione w protokole.”  
Przewodniczący Komisji Józef Piksa zapytał radnych, czy mają uwagi do protokołu  Nr 
32/2017 z  27 czerwca 2017 roku. Uwag nie zgłoszono. W związku z powyższym przystąpił 
do procedury głosowania nad przyjęciem ww. protokołu Komisji Budżetu i Rozwoju Powiatu. 
W wyniku głosowania: 8 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący się (9 radnych na sali) protokół został 
przyjęty.  
 
Ad 3.  
Skarbnik Powiatu Wałbrzyskiego Joanna Błażuk omówiła informację o przebiegu 
wykonania budżetu powiatu za I półrocze 2017 roku oraz informację o kształtowaniu się 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Wałbrzyskiego za I półrocze 2017r . W dniu 7 



4 

 

września 2017 roku skład orzekający Regionalnej Izby Obrachunkowej wydał pozytywną 
opinię o przedłożonej informacji.  W uzasadnieniu skład orzekający przedstawił dane, które 
kształtują się następująco: 
Wykonanie budżetu za I półrocze 2017 roku zostało zrealizowane w dochodach w wysokości 
24 145 191, 76 zł  co stanowi 51,05% planu. Wydatki ogółem zostały zrealizowane w 
wysokości 21 961 936,66 zł co stanowi 39,21%planu. W wyniku realizacji dochodów w 
wysokości 51% i wydatków  w wysokości 39%. Wielkość planowanych wydatków i 
dochodów spowodowała, że budżet powiatu zamknął się nadwyżką budżetowa w kwocie 
2 183 255,10 zł przy planowanym deficycie w wysokości 8 709 972 zł. Wynik operacyjny 
budżetu , który stanowi różnicę pomiędzy dochodami a wydatkami bieżącymi był wielkością 
dodatnią i stanowił 3 821 851 zł. Wykonanie wydatków majątkowych wyniosło ponad 19% 
co stanowi ogółem 11,43% realizowanych wydatków inwestycyjnych założonych w budżecie. 
Zadłużenie powiatu na dzień 30.06.2017 roku wyniosło 6 801000 zł co stanowi 14,38% 
planowanych dochodów ogółem.    
Pani Skarbnik Joanna Błażuk dokonała skrótowego porównania wydatków I półrocza 2017 
roku w stosunku do  I półrocza 2016 roku –  
 

   I półrocze 2016 r. I półrocze  2017 r. Różnica 
Dochody bieżące 21 943 017,50 23 273 020,76 1 330 003,26 
Dochody majątkowe 467 628,00 872 171,00 404 543,00 
Dochody ogółem 22 410 645,50 24 145 191,76 1 734 546,26 
 
   I półrocze 2016 r. I półrocze  2017 r. Różnica 
wydatki bieżące Wydatki I półrocza 2016 w stosunku do I 

półrocza 2017 były wyższe o kwotę ponad -> 
Przyczyną tak wysokiej różnicy był fakt, że 
w jego skład wchodziła głównie realizacja 
wydatków majątkowych.  

2 400 000 zł 

wydatki ogółem  19 451 000 zł  
 
Dyskusja: 
Radny Kamil Orpel  zapytał o ile zmieniły się wydatki na administrację Starostwa 
Powiatowego (Dział 750) szczególnie te, które dotyczą wynagrodzeń.   
Skarbnik Powiatu Joanna Błażuk wyjaśniła, że z przygotowanej analizy porównawczej 
roku 2016 do roku 2017 wynika, że wszystkie wydatki rzeczowe łącznie z wydatkami na 
wynagrodzenia są wyższe do analogicznego okresu o kwotę 212 230,19 zł. Różnica w 
wynagrodzeniach między I półroczem 2016 a I półroczem 2017 wynosi 50 000 zł.  
Radny Kamil Orpel zapytał starostę dlaczego, co miesiąc pada stwierdzenie, że brak jest 
środków na realizację niektórych zadań skoro jak wynika z przedłożonej dokumentacji na 
koniec czerwca 2017 roku mamy nadwyżkę w wysokości 2 000 000 zł.  Jak podkreślił, są 
wolne środki w budżecie „tylko nie chce pan dać”.  Na koniec skierował zapytanie do 
Zarządu „jeżeli jest tak dobrze to dlaczego jest tak źle.  
Starosta Wałbrzyski Jacek Cichura wyjaśnił, że  obecny Zarząd bardzo wnikliwie analizuje 
potrzeby poszczególnych gmin, ale nade wszystko dba o bezpieczeństwo mieszkańców 
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realizując zadania własne, za które odpowiada. Skąd zabezpieczona kwota pozwoli 
zrealizować między innymi pięć inwestycji mostowych. Wsparcie dla Gminy Jedlina – Zdrój  
będzie zrealizowane jeżeli władze gminy wywiążą się z porozumienia, które zostało 
dookreślone. Podkreślił również, że powiat rozwija się w dobrym tempie, a inwestycje 
drogowe są realizowane  na bardzo wysokim poziomie. Wspomniał, że powiat jest jednym z 
liderów na dolnym śląsku w zakresie inwestycji. Podkreślił również, że Zarząd pod 
przewodnictwem Pana Starosty jest otwarty na propozycje radnych, którym zależy na 
wysokim standardzie i  poziomie realizowanych zadań.   
Radny Kamil Orpel  ponownie powrócił do obiecanych Gminie Jedlina – Zdrój środków na 
realizację zadnia „budowa wieży widokowej na Górze Borowa” wspominając, że Zarząd 
obiecywał, iż środki te zostaną przekazane gminie, a gdy doszło do sytuacji w której Klub 
Radnych Ziemi Wałbrzyskiej zawnioskował o „zabranie” tych pieniędzy, Zarząd poparł tą 
propozycję. Odnosząc się do sprawozdania zapytał dlaczego w załączniku Nr 12 nie 
uwzględniono wydatków  na obsługę medialną powiatu.  
 
Skarbnik Powiatu Wałbrzyskiego Joanna Błażuk wyjaśniła, że  obsługa medialna dla 
powiatu jest uregulowana w formie umowy. Brak zapisu w tym załączniku to decyzja 
Zarządu, który uznał, że obsługa medialna nie stanowi promocji powiatu a jest jedynie 
procesem technicznym stąd środki na ten cel stanowią obciążenie Działu  75020.   
Radny Kamil Orpel  przypomniał, że w miesiącu maju br. kiedy nastąpił wysoki wzrost 
wydatków na tym paragrafie, zawnioskował o wyjaśnienie tej sytuacji i faktycznie w 
odpowiedzi była o tym wzmianka z jednoczesnym  wskazaniem, że w 2015 roku środki te 
były zaklasyfikowane w dziale promocji powiatu. W nawiązaniu do tej sytuacji zapytał 
dlaczego zostało to zmienione skoro w przedmiocie umowy z telewizją Dami jest zapis 
„prowadzenie kampanii informacyjno – promocyjnej w celu promocji powiatu 
wałbrzyskiego.” Zaapelował o transparentność w tym zakresie i związku z tym 
zawnioskował, aby wydatek na obsługę medialną przenieść do paragrafu, który jest związany 
z promocją powiatu.  
Radny Krzysztof Kwiatkowski  podkreślił, że przedstawione sprawozdanie było 
przedmiotem szeroko rozumianej analizy prowadzonej przez  RIO w celu wydania opinii. 
RIO bada miedzy innymi prawidłowość zaklasyfikowania. Z uwagi na fakt, że wydano 
pozytywną opinię, należy rozumieć, że wszystko jest prowadzone  zgodnie z przepisami 
prawa. Wskazał również, że  obsługa medialna powiatu to dwa działania: pierwsze 
informacyjne, czyli przekazywanie informacji do mieszkańców i drugie to czysta promocja. 
Obowiązkiem Zarządu jest informowanie mieszkańców o wszystkich działaniach i kierunkach 
rozwoju. Stwierdził, że sugestie radnego wskazujące na nieprawidłowości w klasyfikowaniu 
wydatków są nie na miejscu gdyż podważają kompetencje Regionalnej Izby Obrachunkowej i 
pracowników Wydziału Finansowego ze Starostwa Powiatowego w Wałbrzychu. Podkreślił, 
że dokument ten jest prawidłowo sporządzony, a przez to wiarygodny.  
Radny Kamil Orpel wyjaśnił, że jego intencją nie było podważanie kompetencji. Wspomniał 
również jaki jest zakres oceny dokumentacji przez RIO.  Ponownie zaapelował, aby wydatki 
na obsługę medialną znalazły się w dziale, w którym są wszystkie wydatki na promocję 
powiatu. Obecna zmiana spowoduje, że brak będzie czytelności, co do wysokości kosztów 
poniesionych w tym zakresie.   
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Radny Andrzej Lipi ński poprosił o kserokopię umowy z telewizją Dami, która została 
zawarta na rok 2017.  
Więcej uwag nie zgłoszono. 
 
Ad 4 
Informację dotyczącą stanu przygotowań do akcji zimowej omówił Naczelnik Wydziału 
Infrastruktury Powiatu i Ochrony Środowiska Andrzej Sokołowski na podstawie 
przygotowanego dokumentu stanowiącego Zał. Nr 4 do protokołu.    
Uzupełniając przygotowaną informację wspomniał, że podpisana umowa zawiera zapisy w 
których utrzymuje się wysokie standardy wykonywanych zadań (dotyczy to również 
mieszanki soli utrzymanej na poziomie 25%). Przedmiotowa umowa została podpisana w 
maju bieżącego roku i obejmuje ona lata 2017/2020. Wzorem lat ubiegłych będzie 
prowadzona ewidencja, a plan zimowego utrzymania dróg został rozesłany do wszystkich 
jednostek, w tym do Policji.   
Andrzej Lipi ński zapytał jak zarząd zamierza rozwiązać kwestie odśnieżania chodników, 
które są  w ciągu dróg powiatowych.  
Krzysztof  Kwiatkowski Wicestarosta Powiatu Wałbrzyskiego wyjaśnił, że zgodnie z 
obowiązującymi przepisami prawa obowiązek odśnieżania chodników spoczywa na 
właścicielu nieruchomości przylegającej do chodnika. Zarząd zamierza podejmować 
interwencje tylko w tych przypadkach gdzie nie będzie możliwe ustalenie właścicieli.  
Andrzej Lipi ński zapytał, czy Zarząd mógłby podpisać porozumienie w tej kwestii z 
włodarzami gmin gdyż brak wsparcia ze strony powiatu  i przejrzystości przepisów powoduje, 
że niektóre odcinki chodników są nieodśnieżane – za przykład podał Sokołowsko.   
Krzysztof  Kwiatkowski Wicestarosta Powiatu Wałbrzyskiego odpowiadając na to pytanie 
zobrazował analogiczną sytuację, która dotyczy odśnieżania chodników w ciągu dróg 
wojewódzkich. Wyjaśnił, że Urząd Dolnośląski nie zawiera żadnych porozumień, a włodarze 
poszczególnych gmin dbając o bezpieczeństwo swoich mieszkańców wspomagają właścicieli 
nieruchomości, odśnieżając te odcinki chodników.  Dodał również, że gminy dostają wsparcie 
z PUP w ramach robót publicznych.  
Starosta Wałbrzyski Jacek Cichura poinformował, że nie wszyscy włodarze Gmin 
wykorzystują środki na roboty publiczne. Tylko dwie Gminy Jedlina – Zdrój i Boguszów – 
Gorce skorzystały z tej pomocy w 100%. Nieumiejętne korzystanie z tych możliwości odbija 
się w konsekwencji  na mieszkańcach.  
 
Ad. 5  
Jak podkreśliła Skarbnik Powiatu Wałbrzyskiego Joanna Błażuk projekt uchwały Rady 
Powiatu Wałbrzyskiego w sprawie udzielenie pomocy finansowej Gminie Szczawno – Zdrój 
jest konsekwencją wystąpienia do Zarządu Powiatu, włodarza tej gminy o zmianę udzielenia 
pomocy finansowej. W uchwale Budżetowej Powiatu Wałbrzyskiego jest zapis dotyczący 
pomocy finansowej dla Gminy Szczawno – Zdrój w wysokości 200 000 zł na realizację 
zadania pn. modernizacja obiektów użyteczności publicznej służącym mieszkańcom  gminy i 
powiatu wraz zagospodarowaniem przestrzeni publicznej.  
Włodarz gminy wystąpił z dwoma wnioskami o rozdysponowanie kwoty 200 000 zł na dwa 
zadania inwestycyjne, każde dofinansowane po 100 000 zł. Pierwszy wniosek był na 
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rewitalizacje kaplicy na cmentarzu komunalnym w Szczawnie – Zdroju. Drugi wniosek był na 
rewitalizacje wieży widokowej Anna w parku zdrojowym.  
W załączeniu radni otrzymali również umowę dotyczącą przedmiotowej uchwały (wieży 
widokowej Anna w parku zdrojowym) stanowi zał. Nr 5 do protokołu.   
 
Uwag i pytań nie zgłoszono. Przewodniczący Komisji Józef Piksa przystąpił do  procedury 
przeprowadzenia głosowania opinii do przedmiotowego projektu. W wyniku głosowania 9 
za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się  (na sali obecnych 9 radnych) Komisja pozytywnie 
zaopiniowała omawiany projekt uchwały.  
 
Ad 6.  
Omówienie projektu uchwały w sprawie pomocy finansowej dla Gminy Szczawno – Zdrój w 
zakresie dofinansowania kwotą 100 000 zł na rewitalizację kaplicy cmentarnej w Szczawnie – 
Zdroju (umowa w załączniku Nr 6 do protokołu) nastąpiło przy okazji omówienia 
poprzedniego punktu.  
  
Uwag i pytań nie zgłoszono. Przewodniczący Komisji Józef Piksa przystąpił do  procedury 
przeprowadzenia głosowania opinii do przedmiotowego projektu. W wyniku głosowania 9 
za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się  (na sali obecnych 9 radnych) Komisja pozytywnie 
zaopiniowała omawiany projekt uchwały.  
 
Ad 7. 
Jak wyjaśniła Skarbnik Powiatu Joanna Błażuk projekt uchwały Rady Powiatu 
Wałbrzyskiego w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Walim jest konsekwencją 
decyzji w wyniku których to właśnie ta gmina będzie organizatorem zakupu samochodu  
ratowniczo -  gaśniczego dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Zagórzu Śląskim.  
W załączeniu radni otrzymali również umowę dotyczącą przedmiotowej uchwały  stanowi 
zał. Nr 7 do protokołu.   
W dyskusji udział wzięli: 
Radny Kamil Orpel zapytał, dlaczego do dnia dzisiejszego Zarząd nie przedłożył Radzie 
wniosku burmistrza Jedliny-Zdrój z dnia 12 kwietnia 2017 roku o dofinansowanie budowy 
wieży widokowej na Górze Borowa w wysokości 300 000 zł.   Ponadto zwrócił się do 
Starosty Wałbrzyskiego z zapytaniem, czy nie dostrzega sprzeczności w wypowiedziach 
członków Zarządu w kwestii  przekazania  środków w formie pomocy finansowej. Wcześniej 
jak podkreślił radny Członkowie Zarządu twierdzili, że przekazanie dotacji Gminie Jedlina-
Zdrój jest sprzeczne z prawem ponieważ gmina po wykonaniu tej inwestycji przekaże ją 
innemu podmiotowi.  Natomiast jak zauważył, jeżeli inny burmistrz dokona przekazania 
wykonanej inwestycji  to wówczas nie ma sprzeczności.  
Starosta Wałbrzyski Jacek Cichura odpowiadając na pytanie wyjaśnił jak wygląda 
procedura udzielania pomocy finansowej gminom oraz jakie wymogi powinni spełnić 
włodarze gmin, aby Zarząd przedstawił projekt uchwały Radzie. Stojąc na straży szeroko 
rozumianego bezpieczeństwa  Powiat chce wesprzeć zakup wozu ratowniczo – gaśniczego, 
który będzie obsługiwał kilka gmin w tym również Jedlinę – Zdrój.   
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Wicestarosta Powiatu Wałbrzyskiego Krzysztof Kwiatkowski wyjaśnił, że  Gmina Walim 
będzie właścicielem wozu ratowniczo – gaśniczego użyczając go dla jednostki OSP do 
działań zgodnych z jej statutem. Samochody te będą zarejestrowane na gminę i będą 
stanowiły jej majątek.  Stąd sytuacja jest zupełnie inna niż ta, którą przedstawił radny.  
 
Uwag i pytań nie zgłoszono. Przewodniczący Komisji Józef Piksa przystąpił do  procedury 
przeprowadzenia głosowania opinii do przedmiotowego projektu. W wyniku głosowania 9 
za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się  (na sali obecnych 9 radnych) Komisja pozytywnie 
zaopiniowała omawiany projekt uchwały.  
 
Ad 8  
Projekt uchwały Rady Powiatu Wałbrzyskiego w sprawie udzielenia pomocy finansowej 
Gminie Stare – Bogaczowice omówiła Skarbnik Powiatu Joanna Błażuk. W związku z 
tym, że Gmina Stare Bogaczowice będzie przeprowadzała przetarg i będzie realizatorem 
zakupu samochodu dla  Ochotniczej Straży Pożarnej w Starych Bogaczowicach  wyodrębnia 
się nowe zadanie inwestycyjne pn. „udzielenie pomocy finansowej dla Gminy Stare 
Bogaczowice” przeznaczając na to zadanie kwotę 40 000 zł. (umowa stanowi zał. Nr 8 do 
protokołu). 
Uwag nie zgłoszono. Przewodniczący Komisji Józef Piksa  przystąpił do  procedury 
głosowania opinii do przedmiotowego projektu uchwały. W wyniku głosowania 9 za, 0 
przeciw, 0 wstrzymujących się  (na sali obecnych 9 radnych) Komisja pozytywnie 
zaopiniowała omawiany projekt uchwały.  
 
Ad 9.  
Projekt uchwały Rady Powiatu Wałbrzyskiego w sprawie udzielenia pomocy finansowej 
Gminie Głuszyca omówiła  Skarbnik Powiatu Joanna Błażuk. Podkreśliła, że pismo 
Burmistrza Głuszycy Romana Głoda (stanowi zał. Nr 9 do protokołu) w sprawie zniszczeń po 
pożarze w budynku Szkoły Podstawowej Nr 3 w Głuszycy był rozpatrywany na Zarządzie 
dwukrotnie z uwagi na konieczność uzupełnienia prze włodarza niezbędnej dokumentacji. Po 
jej dostarczeniu Zarząd podjął decyzję, która Państwu została przedłożona w formie projektu 
uchwały.  
Uwag nie zgłoszono. Przewodniczący Komisji Józef Piksa przystąpił do  procedury 
głosowania opinii do przedmiotowego projektu uchwały. W wyniku głosowania 9 za, 0 
przeciw, 0 wstrzymujących się  (na sali obecnych 9 radnych) Komisja pozytywnie 
zaopiniowała omawiany projekt uchwały.  
 

Ad 10. 
Projekt uchwały Rady Powiatu Wałbrzyskiego w sprawie zmian w budżecie na 2017 rok wraz 
z autopoprawką omówiła Skarbnik Powiatu Joanna Błażuk. Wyjaśniła, że przedłożony 
projekt zakłada zmniejszenie planu dochodów budżetowych o kwotę 388802,45 zł oraz 
zmniejszenie wydatków budżetowych 2 403 802,45 zł.   Podkreśliła również, że zmniejsza się 
deficyt o kwotę 2 015000 zł tym samym zmniejszamy kwotę kredytu, który będzie 
zaciągnięty na zadania inwestycyjne do kwoty 3 000 000 zł.   
Planowany deficyt zgodnie z przedłożonym projektem  6 694 970 zł.  
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Największe zmiany:  
Po stronie dochodów zmniejszamy kwotę 666087 zł to środki, które powiat otrzymał w 
związku z realizacją projektu pn. „wykorzystanie odnawialnych źródeł energii”. Projekt ten 
jest realizowany wspólnie z Gminą Czarny – Bór, Walim i Stare – Bogaczowice. W wyniku 
przeprowadzonego przetargu Powiat podpisał umowę.  
Po stronie dochodów dokonujemy następujących zwiększeń: 
Pierwsze zwiększenie jest związane przeniesieniem realizacji 90% zadań prowadzonego 
projektu pn. „Platforma Elektronicznych Usług Geodezyjnych.  W 2017 roku w ramach 
wydatków bieżących zostanie wykorzystana na ten projekt w wysokości 21884 zł z tego od 
Związku Powiatów Województwa Dolnośląskiego Powiat otrzyma kwotę 18 559,55 zł 
Oprócz tego w Dziale 750 756 wprowadza się nasze dochody uzyskane łącznie za trzy 
kwartały roku bieżącego, które przekraczają plan po stronie dochodów.  
W ramach wydatków bieżących dokonuje się zmniejszeń: 
W Dziale Administracja Publiczna w ramach wydatków bieżących zmniejsza się kwotę 
30 000 zł. Kwota ta częściowo znajdzie się w załączniku inwestycyjnym   
Zwieszenia wydatków bieżących:  
W Dziale 600 zwiększa się kwotę 110 000 zł (wycinka drzew i zimowe utrzymanie dróg) 
10 000 zł to kwota przeznaczona na pomoc finansową dla Głuszycy (omawiana wcześniej). 
W dziale 801 zwiększa się kwotę 110 000 zł w związku z niedoszacowanie wydatków w 
Zespole Szkół w Szczawnie – Zdroju.  Dużo zmian zostało zaproponowanych w załączniku 
inwestycyjnym miedzy innymi:  

• zmniejsza się o kwotę 1 210617 zł w związku z przeniesieniem realizacji zadania 
„platforma elektronicznych usług geodezyjnych”  na rok następny.  

• Zmniejsza się kwotę 432 000 zł w związku z przeniesieniem realizacji zadania E – 
usługi  

• Zmniejsza się o kwotę 230 000 zł w związku decyzją Wojewody o otrzymaniu 
środków zewnętrznych  na realizację zadania modernizacja odcinka drogi powiatowej 
3389D w Strudze zaistniała możliwość uwolnienia środków własnych.   A kwota ta 
częściowo wchodzi w zmniejszenie deficytu.  

Wprowadza się nowe zadania inwestycyjne: 
• Zabezpiecza się 25 000 zł na dokumentacje projektową na przebudowę obiektu 

mostowego w ciągu drogi powiatowej 3371D w Zagórzu Śląskim. 
• Zabezpiecza się kwotę 57 453 zł w Dziale 600 na zakup rozdrabniacza do gałęzi.  
• Zabezpiecza się kwotę 50 000 zł  na zakup samochodu osobowego. 

• Zabezpiecza się środki na zakup dwóch odrębnych serwerów.  
• Zabezpiecza się środki na pomoc finansową dla gmin. 

W projekcie tym została dokonana zmiana opisu zadania  „zagospodarowanie turystyczne 
terenów leśnych w obszarze Gór  Wałbrzyskich. W opisie zadania zostało dookreślone 
współfinansowanie wspólnego przedsięwzięcia z gminą Jedlina - Zdrój, z Gminą Wałbrzych 
ze skarbem Państwa – Państwowym Gospodarstwem leśnym Nadleśnictwo Wałbrzych jako 
dotację celową.  
Pięciominutowa przerwa ogłoszona przez Przewodniczącego Rady.  
Wznowienie obrad Komisji.  
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Dyskusja w temacie zmian w budżecie: 
Radny Jarosław Buzarewicz zwrócił się o wyjaśnienie skąd tak wysoka kwota 
zabezpieczona na zakup rębaka dla brygady remontowej.  
Wicestarosta Powiatu Krzysztof Kwiatkowski wyjaśnił, że obecnie posiadany przez 
brygadę sprzęt nie jest na tyle mocny, aby zwiększyć wydajność brygady. Zaletą nowego 
rębaka ma być wysoka moc silnika i moc przerobowa. Rzetelna praca zespołu + wydajny 
sprzęt z pewnością zwiększy wydajność i przyspieszy pracę.  
Radny Kamil  Orpel poprosił Starostę Wałbrzyskiego, aby dotrzymał słowa i przygotował 
projekt uchwały w sprawie pomocy finansowej dla Jedliny – Zdrój w którym pojawi się 
kwota 300 000 zł.  
W odniesieniu do zmian w budżecie zapytał, czy była zrobiona analiza kosztów związana z 
realizacją tego zadania w zakresie: ilości drzew do odkrzaczania + koszty utrzymania brygady 
(roboczo godziny potrzebne do wykonania tego zadania) oraz koszty sprzętu i jego 
utrzymanie – analiza roczna.  
Radny zgłosił wniosek o zwiększenie środków w formie pomocy finansowej dla Gminy 
Jedlina – Zdrój o kwotę 100 000 zł na budowę wieży na górze Borowa.  Źródło 
finansowania: zakup rębaka i samochodu.   
Wniosek nie uzyskał wymaganej większości. Wynik głosowania: 4 za 5 przeciw 0 
wstrzymujących (na Sali obecnych 9 radnych).  
Starosta Wałbrzyski Jacek Cichura odnosząc się do słów Kamila Orpla wyjaśnił, że jako 
przewodniczący zarządu prowadzi rozmowy z włodarzami gmin w celu wypracowania 
najlepszych rozwiązań współpracy partnerskiej. Prowadząc rozmowy z włodarzem Gminy 
Jedlina Zdrój mieliśmy wspólne zdanie co do zasadności budowy wieży na Borowej. Jednak 
to rada powiatu podejmuje ostateczne decyzje o ich realizacji. 
Radny Kamil Orpel odnosząc się do słów Starosty podkreślił, że Rada zatwierdziła w 
budżecie 300 000 zł dla Gminy Jedlina – Zdrój, czyli to, co wcześniej zostało obiecane. 
Jednak w konsekwencji zostały te środki zmniejszone i to za poparciem Starosty, co według 
radnego jest niekonsekwencją.  
W związku z wyczerpaniem dyskusji Przewodniczący Komisji Józef Piksa  przystąpił do  
procedury głosowania opinii do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie. W wyniku 
głosowania 7 za, 0 przeciw, 2 wstrzymujących się  (na sali obecnych 9 radnych) Komisja 
pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt uchwały.  
 

Ad 11.   
Projekt uchwały Rady Powiatu Wałbrzyskiego w sprawie zmiany uchwały Nr XXIII/76/2016 
Rady Powiatu Wałbrzyskiego z dnia 16 grudnia 2016 roku w sprawie przyjęcia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Powiatu Wałbrzyskiego na lata 2017-2027 omówiła Skarbnik Powiatu 
Joanna Błażuk. Jak podkreśliła zaproponowana propozycja uaktualnia kwoty dochodów i 
wydatków jak również deficyty, który został zmniejszony. W tej propozycji został 
uaktualniony załącznik przedsięwzięć wieloletnich, które sa realizowane w ramach projektów 
unijnych.  
W związku z brakiem uwag Przewodniczący Komisji Józef Piksa  przystąpił do  procedury 
głosowania opinii do przedmiotowego projektu uchwały. W wyniku głosowania  7 za,  
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przeciw, 2 wstrzymujących się  (na sali obecnych 9 radnych) Komisja pozytywnie 
zaopiniowała omawiany projekt uchwały.  
 

Ad 12.  
Projekt uchwały Rady Powiatu Wałbrzyskiego w sprawie zmiany uchwały Nr XI/68/15  Rady 
Powiatu Wałbrzyskiego z dnia 28 października 2015 roku w sprawie wspólnej obsługi 
finansowo – księgowej jednostek prowadzonych przez Powiat Wałbrzyski omówiła Główna 
Księgowa Teresa Tworek. Wyjaśniła, że w przedmiotowej uchwale wprowadza się 
aktualizację wykazu jednostek w związku z rozwiązaniem i usamodzielnieniem się 
Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii, który został wpisany do tego projektu.    
 
Uwag nie zgłoszono. Przewodniczący Komisji Józef Piksa  przystąpił do  procedury 
głosowania opinii do przedmiotowego projektu uchwały. W wyniku głosowania  9 za,  0 
przeciw, 0 wstrzymujących się  (na sali obecnych 9 radnych) Komisja pozytywnie 
zaopiniowała omawiany projekt uchwały.  
 

 
Ad 13.  
Projekt uchwały Rady Powiatu Wałbrzyskiego w sprawie utworzenie wydzielonych 
rachunków dochodów jednostek budżetowych Powiatu Wałbrzyskiego prowadzących 
działalność określoną w ustawie o systemie oświaty omówiła Główna Księgowa Teresa 
Tworek. Jak podkreśliła do tej pory sprawy z zakresu rachunków dochodów oświatowych 
regulowane były uchwałą z 2011 roku. Z uwagi na zmiany w podstawie prawnej oraz zmiany 
wykazu jednostek, które prowadzą takie rachunki. 
Starosta Wałbrzyski Jacek Cichura opuścił salę obrad. Na Sali pozostało 8 radnych.  
Uwag nie zgłoszono. Przewodniczący Komisji Józef Piksa  przystąpił do  procedury 
głosowania opinii do przedmiotowego projektu uchwały. W wyniku głosowania  8 za,  0 
przeciw, 0 wstrzymujących się  (na sali obecnych 8 radnych) Komisja pozytywnie 
zaopiniowała omawiany projekt uchwały.  
 
Ad. 14  
Projekt uchwały Rady Powiatu Wałbrzyskiego w sprawie szczegółowych zasad, sposobu i 
trybu umarzania, odraczania, rozkładania na raty spłaty należności pieniężnych mających 
charakter cywilnoprawny przypadających Powiatowi Wałbrzyskiemu lub jego jednostkom 
organizacyjnym wymienionym w art. 9 pkt 3 ustawy o finansach publicznych oraz wskazania 
organu lub osób uprawnionych do udzielania tych ulg omówiła Głowna Księgowa Teresa 
Tworek. Sprawy te do tej pory były uregulowane uchwałą z 2010 roku. W związku z 
nowelizacja ustawy o finansach publicznych wymagalnym było jej uaktualnienie, poprzez 
porządkowanie udzielania ulg w zależności od przesłanek stosowania tych ulg tj. z urzędu w 
formie umorzenia należności bądź na wniosek dłużnika. Uaktualniono również podstawę 
prawną.  
W dyskusji udział wzięli: 
Radny Kamil Orpel  poprosił o wskazanie  jakie konkretne zmiany w tej uchwale zostały 
wprowadzone w porównaniu do uchwały poprzedniej.  
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Główna Księgowa Teresa Tworek wyjaśniła, że  znowelizowana ustawa o finansach 
publicznych szczegółowo określiła możliwość umarzania i z urzędu, po osobach zmarłych, 
fizycznych bądź prawnych wykreślonych z rejestru, zlikwidowanych nawet w formie 
jednostronnego oświadczenia woli organu w przypadku kiedy nie będzie można uzyskać od 
dłużnika takiego oświadczenia. Jest również możliwość umorzenia na wniosek dłużnika. W 
tym przypadku dłużnik zobowiązany jest przedłożyć wyjaśnienia zgodnie z wzorem, który 
stanowi załącznik do tej uchwały.    
Radny Kamil Orpel  zwrócił uwagę, że w przedstawionym projekcie pomylono paragrafy i 
poprosił i ich zmianę. Wspomniał również, że zabrakło w tej propozycji zapisu związanego z 
przekazaniem przez Zarząd Radzie Powiatu Wałbrzyskiego informacji zbiorczej dotyczącej 
umorzonych należności oraz udzielonych ulg, który był w poprzedniej uchwale w paragrafie 
11.  
Starosta Wałbrzyski Jacek Cichura wrócił na salę – obecnych na Sali 9 radnych. 
  
Główna Księgowa  Teresa Tworek wyjaśniła, że z przepisów znowelizowanej ustawy nie 
wynika, że jednostki mają obowiązek przygotowywania informacji zbiorczej z tego zakresu w 
określonym terminie. Natomiast obowiązkiem jednostek jest złożenie tej informacji do 
zarządu tak aby mógł on przedstawić ją w sprawozdaniu półrocznych i rocznym.  
Radny Kamil Orpel  podkreślił, że informacja ta jest o tyle istotna, że wymagalnym byłoby 
przedłożenie jej jako dokument oddzielny gdyż przedłożony w sprawozdaniu może zostać w 
natłoku tych informacji pominięty. W związku z powyższym złożył wniosek następującej 
treści:  
Wnioskuje się do Zarządu Powiatu o zmianę do przedłożonego projektu uchwały w 
zakresie przywrócenia zapisów z poprzedniej uchwały dotyczących informacji o 
udzielonych ulgach i umorzonych należnościach.  
W wyniku głosowania wniosek nie uzyskał wymaganej większości: 4 za 4 przeciw 1 
wstrzymujący się.  
 
Więcej uwag nie zgłoszono. Przewodniczący Komisji Józef Piksa  przystąpił do  procedury 
głosowania opinii do przedmiotowego projektu uchwały. W wyniku głosowania  6 za,  3 
przeciw, 0 wstrzymujących się  (na sali obecnych 9 radnych) Komisja pozytywnie 
zaopiniowała omawiany projekt uchwały.  
 
Ad. 15  
Projekt uchwały Rady Powiatu Wałbrzyskiego w sprawie zmiany uchwały Nr XXIII/74/2016 
Rady Powiatu Wałbrzyskiego z dnia 16 grudnia 2016 roku w sprawie udzielenia dotacji 
celowej na rok 2017 Powiatowemu Zrzeszeniu „Ludowe Zespoły Sportowe Ziemi 
Wałbrzyskiej” (ze zmianami) omówiła Naczelnik Wydziału Organizacyjnego, Promocji i 
Oświaty Aneta Błaszkiewicz . Jak podkreśliła projekt ten po raz kolejny wymaga zmiany z 
uwagi na fakt, że dwa zadania zorganizowane przez Zrzeszenie nie odbyły się. W celu 
umożliwienia wykorzystania przyznanej dotacji wpłynęła propozycja przeniesienia jednego z 
zadań na miesiąc listopad.   
Uwag nie zgłoszono. Przewodniczący Komisji Józef Piksa  przystąpił do  procedury 
głosowania opinii do przedmiotowego projektu uchwały. W wyniku głosowania  9 za,  0 
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przeciw, 0 wstrzymujących się  (na sali obecnych 9 radnych) Komisja pozytywnie 
zaopiniowała omawiany projekt uchwały.  
 
Ad 16. 
Projekt uchwały Rady Powiatu Wałbrzyskiego w sprawie powierzenia Gminie Boguszów – 
Gorce utrzymania zimowego i letniego dróg powiatowych na terenie Boguszowa – Gorc w 
latach 2017-2018 omówił Naczelnik Wydziału Infrastruktury Powiatu i Ochrony  
Środowiska Andrzej Sokołowski. Wyjaśnił, że włodarz Gminy po raz kolejny wyraził wolę 
przejęcia  naszego zadania w sprawie zimowego i letniego utrzymania dróg powiatowych na 
terenie Boguszowa – Gorc. Ustalona kwota, którą Powiat przekaże to 120 000 zł.  
Uwag nie zgłoszono. Przewodniczący Komisji Józef Piksa  przystąpił do  procedury 
głosowania opinii do przedmiotowego projektu uchwały. W wyniku głosowania  9 za,  0 
przeciw, 0 wstrzymujących się  (na sali obecnych 9 radnych) Komisja pozytywnie 
zaopiniowała omawiany projekt uchwały.  
 
Ad 17.  
Projekt  uchwały Rady Powiatu Wałbrzyskiego w sprawie zmiany uchwały Nr XXVI/29/2017 
Rady Powiatu Wałbrzyskiego z dnia 30 marca 2017 roku w sprawie prowadzenia obsługi i 
zarządzania środkami Finansowymi Wspólnego Funduszu Mieszkaniowego omówiła Główna 
Księgowa Teresa Tworek. Wyjaśniła, że zmiana dotyczy jedynie zmiany nazwy jednego z 
ośrodków „Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii w Walimiu”. 
Przewodniczący Komisji Józef Piksa  przystąpił do  procedury głosowania opinii do 
przedmiotowego projektu uchwały. W wyniku głosowania  9 za,  0 przeciw, 0 
wstrzymujących się  (na sali obecnych 9 radnych) Komisja pozytywnie zaopiniowała 
omawiany projekt uchwały.  
 
Ad 18.  
Pismo Komendanta Miejskiego Policji w Wałbrzychu (stanowi zał. Nr 10 do protokołu)  
w sprawie możliwości zabezpieczenia w budżecie na 2018 rok środków finansowych w 
kwocie 100 000 zł na zakup dwóch radiowozów oznakowanych, które będą użytkowane przez 
jednostki terenowe Policji omówił Inspektor Sebastian Lewandowski jak podkreślił 
zdaniem komendanta posiadany tabor jest wyeksploatowany i konieczne są jego częste 
naprawy.  
Starosta Wałbrzyski Jacek Cichura podkreślił, że biorąc pod uwagę, że bezpieczeństwo jest 
naszym zadaniem priorytetowym możemy rozważyć możliwość dofinansowania ale tylko do 
jednego z samochodów.  
Wicestarosta Powiatu Wałbrzyskiego Krzysztof Kwiatkowski podkreślił, że zdaje sobie 
sprawę z obecnej sytuacji Komendy Miejskiej Policji w Wałbrzychu i jest za 
dofinansowaniem zakupu tego samochodu jednak zaznaczył, że w rozmowach z 
Komendantem należy zaznaczyć, że zakupiony samochód ma służyć przede wszystkim 
patrolowaniu Gmin Powiatu Wałbrzyskiego, a nie Miasta Wałbrzycha.  
Radny Andrzej Lipi ński potwierdził, że takie  rozmowy były prowadzone się ale w dyskusji 
była mowa tylko o jednym samochodzie. Podkreślił, że popiera dofinansowanie ale tylko 
jednego samochodu.  
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Wiceprzewodniczący Komisji Stanisław Janor stwierdził, że nie jest przekonany, że zakup 
samochodu dla KMP w Wałbrzychu wymaga wsparcia Powiatu Wałbrzyskiego. Jak 
podkreślił w naszym regionie  jest wiele spraw, które wymagają natychmiastowej pomocy, a 
na które brakuje środków więc kolejne dofinansowanie do samochodu dla Policji, zdaniem 
radnego, nie może być priorytetowym kierunkiem działania.    
Przewodniczący Komisji Józef Piksa stwierdził, że Zarząd zapoznał się z uwagami  radnych i 
weźmie je pod uwagę konstruując budżet na 2018 rok.  
 
Więcej uwag i pytań nie zgłoszono. 
  

 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Komisji Józef Piksa  

zamknął trzydzieste  trzecie posiedzenie Komisji Budżetu i Rozwoju Powiatu. Na tym 
protokół zakończono.   
Komisja zakończyła się o godzinie 13,10.  
Protokół sporządziła: 
Violetta Muszyńska 
Główny Specjalista 
      
     Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Powiatu 
              /-/ 
       Józef Piksa  
 
 
 
 
        
Załącznik: Nagranie CD z posiedzenia Komisji Budżetu i Rozwoju Powiatu stanowi zał. do protokołu.  

 


